

# Protokoll - Seksjonsmøte Disksport

Mandag 12.08.24 kl 18:00

---

Til stede: Morten Ro-Kolle (møteleder), Kjetil Fosse (2 stemmeberettigede)  
Erik Hammer Staalesen, Thomas Kejser-Lervik, Brede Sandkjernan og Kamille Canete

Gjennomgang av protokoll fra forrige møte uten kommentarer.

- 40-24      Protokoller / referater tidligere møter**  
Protokoll fra seksjonsmøter 15. april og 10. juni er ikke fullført og publisert. Morten sørger for å fullføre / publisere disse. Møtedatoer for møter og tidsfrister for å melde inn saker publiseres også til klubbledere
- 41-24      Kommunikasjon og kommunikasjonskanaler seksjon/NAIF**  
Morten og Kjetil foreslår en struktur for teams på kommende arbeidsmøte. Vi må også sikre at kommunikasjon fra arrangørkomite og ultimate komite publiseres og er tilgjengelig for alle
- 42-24      Konkurransereglement og regelendringer Ultimate**  
Gjennomgang av forslag til endringer av konkurransereglement for Ultimate til kommende sesong. Kamille la frem et forslag til regelendringer fra komiteen. Vedtatt med noen få innspill til endringer under punkt 1.4 og 4.1. Kamille renskriver dokumentet og sender til seksjonen som publiserer endringer til klubber
- 43-24      Oppsummering av disk golf sesongen så langt**  
Omfattende jobb gjort i forkant av sesongen for å lande årets terminliste. Både NC1, NC2 og NC3 ble evaluert, samtlige arrangement har vært bra gjennomført og tilbakemeldingene fra deltagere har vært gode. Egne damelayouter på NC1 og NC3  
  
Fått klage på en kvinnelig deltager som har vært utrivelig å gå på kort sammen med i flere av NC arrangementene. Erik følger opp klagen på vegne av seksjonen/NAIF
- 44-24      Terminliste 2025**  
Kommet inn 6 søknader til nå. Det er behov for å få inn flere søknader for å fylle opp alle arrangementene, inkludert NM arrangementene. Arrangørkomite tar initiativ til møte med seksjonen for videre arbeid med terminliste 2025

- 45-24 Klubbledersamling 2024**  
Erik følger opp og kommuniserer ut påmelding så fort som mulig for å sikre best mulig deltagelse til årets samling. Seksjonen følger opp innhold og agenda i kommende arbeidsmøte, samt i strategisamling i september.
- 46-24 SOME i NAIF arrangement / NM arr**  
Kristian Bålsrød ønsker å bidra på kommunikasjonssiden rundt våre arrangement. Erik kontakter Kristian angående kommende NM arr.
- 47-24 Dopingsak**  
Det er kommet inn en dopingsak om røyking av hasj i forbindelse med en PDGA sanksjonert turnering. Vedkommende hadde tent opp og røyket hasj på siste hull av turneringen. NAIF ved Erik/Thomas følger opp med juridisk i NIF og ber om en uttalelse i forhold til oppfølging av denne saken
- 48-24 Team Vm i Australia**  
Info fra Erik om det praktiske, flybilletter, bosted mm. Erik sørger for alt av bookinger. Norge ligger pt. på 20 plass på verdensrankingen og deltagelse i Australia vil automatisk løfte oss til 15 plass. 12 plass på rankingen etter VM i Australia vil sikre oss plass i Worlds i kina neste år-
- 49-24 Strategisamling seksjonen/NAIF**  
Det ble vedtatt å gjennomføre en strategisamling fredag 20. september
- 50-24 Dialog med UDisc**  
Vi har hatt møte med UDisc og sett på muligheter for samarbeid. UDisc jobber med bedre rapporteringer om aktivitet i Norge, og ønsker å komme tettere på det europeiske markedet. Det finnes 126.000 unike brukere av UDisc i Norge, men kun 9000 medlemmer i norske klubber. En mulighet i appen til å koble sammen baner og klubber, samt at brukere av baner kan få info om medlemskap. Innspill fra Kjetil om å styrke klubbdriften parallelt. Klubbene må melde inn medlemstilbud etc.
- 51-24 Diverse**  
Glåmos måtte sende beachflagg videre til neste arrangement for egen kostnad. Seksjonen refunderer dette til Glåmos